
Gulkremlan 2021-04-21 

Enkätundersökning 

Hur många el-bilar har vi i vår samfällighet. 

Riksdagen beslutade i maj 2020 att ändringar skall göras i Plan och Bygglagen. 

Ändringarna medför att det ställs retroaktiva krav, det vill säga krav som omfattar befintliga byggnader även om några 

andra åtgärder inte vidtas. Dessa krav ska vara uppfyllda senast den 1 januari 2025. Kravet anger att det skall finnas 

minst en laddpunkt per 20 p-platser. I dialog med Boverket kommer de troligen att tolka ”minst” som 1 laddpunkt/per 

20 p-platser. Inom Riksdag/Regering pågår utredning avseende beslut att från och med 2030 inte tillåta 

nybilsförsäljning av fordon som enbart går på bensin eller diesel.  

 
Inom samfälligheten och på stämma har ett rimligt underlag varit att det i Gulkremlan då ger 4 laddpunkter. 
Två stolpar med två laddpunkter alternativt en laddstolpe med 4 laddpunkter.  

 

Hur ligger vi då till i vår förening? Vi vet att vi redan idag har några elbilar i drift som har behov av att laddas och fler 
kommer det troligen att bli, men hur många? 

Styrelsen vill därför att medlemmarna svarar på två frågor som kan sändas in till: 

A. Hemsidan Färdigt formulär  

B. sekreterare@gulkremlan.se 

C. Eller i brevlådan Hus 13  

 

  Ringa in svaret nedan (Ja eller nej) 

1. Har du/ni elbil idag som behöver laddas med sladd?    JA NEJ 

2. Om du/ni inte har el-bil idag, kommer du/ni att köpa en före 2025?  JA NEJ 

3. Hus Nummer          :_______________ 
 

 

Med vänliga hälsning 

Styrelsen Gulkremlan 
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